
Erhvervsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 39
Flere producenter af tatoveringsfarver arbejder med at udvikle nye farvesammensætnin
ger, men der vil gå tid, måske år, før indholdet, brugbarheden og holdbarheden er gen
nemtestet. Kan ministeren redegøre for, hvordan man vil sikre, at man med indførelsen 
af lovgivningen af REACH reguleringen af tatoveringsfarver ikke risikerer at lukke en 
hel branche ned på grund af manglende alternative til den nuværende farvesammensæt
ning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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